

《高大法學論叢》徵稿簡則

(2010年05月19日高大法學論叢編輯委員會議決議內容修訂)

- 一、本刊為定期刊物，自第六卷起，一年二期，於每年三月、九月出版。
- 二、凡有關法學、政治理論與法學、財經法學論著、判例研究、書評等學術論文，均歡迎投稿。
- 三、本刊歡迎中外文稿件，請附中外文五百字以下摘要及五個左右文關鍵字。如係譯稿，請附原文或註明來源及相關之授權證明。
- 四、來稿請依本刊之格式範本規定撰寫，請以打字稿一式三份(供審查使用，故請自行刪除文中提及作者部份)，並附上電子檔光碟(書寫軟體為word 2003 以上版本)，或e-mail至 lawyuan@nuk.edu.tw，作者基本資料與聯絡方式另附，並應包括作者中、英文姓名，所屬學校(機構)名稱、本身職務、地址與聯絡電話。
- 五、配合本刊數位化所需，請惠予簽署高大法學論叢著作權同意書，並隨同投稿文件寄送，未檢附著作權同意書者，恕無法進行外審。
- 六、來稿為合著者請於稿件中註明作者順位，並檢附所有作者同意投稿之書面證明。
- 七、來稿內容請依以下順序排列：中英文題目、中英文作者姓名、中英文作者現職與最高學歷、目次、中英文摘要、中英文關鍵詞、本文(含註腳)、附錄、參考文獻之順序排列。
- 八、本刊對於投稿文件進行雙向匿名審查程序，審查意見與結果適時以書面告知投稿作者，經審查通過後刊登之。來稿經本刊開始審查程序後撤回者，以退稿處理。

- 九、稿件在本刊正式刊登前，另投其他期刊或收於專書（或論文集）中出版者，本刊將逕自退稿。但收於會議論文集且經本刊同意者，不在此限。
- 十、來稿內容請注意遵守著作權法及其他相關法令規定，一經刊登，文責自負。本刊不致稿酬，但敬送抽印本二十份。
- 十一、來稿紙本請寄：81148 高雄市楠梓區高雄大學路 700 號，國立高雄大學法學院轉「高大法學論叢編輯委員會」。以電子郵件投遞至 lawyuan@nuk.edu.tw

National University of Kaohsiung Law Journal

Guidelines for Submitting Manuscripts

Last amended by the editorial board of National University of Kaohsiung Law Journal according to the decision content on 19 May 2010

Article 1

The National University of Kaohsiung Law Journal (hereinafter, *NUK Law Journal*), starting from its 6th volume, publishes 2 issues per year, in March and September respectively.

Article 2

Manuscripts of academic articles on law, political science and law, economic and financial law, case analysis, book reviews etc. are all invited.

Article 3

Manuscripts in Chinese and other languages are acceptable. Please include 5 keywords, and an abstract of less 500 words in both Chinese and English. For translated articles, contributors must include a copy of the original article and the author's written authorization.

Article 4

Please refer to the citation format for more details. Manuscripts must be typewritten, in Microsoft Office (word 2003 or above). 3 hard copies should be sent to the editorial board (please delete those parts which imply the author(s) for reviewing use) The electrical format edition please email to lawyuan@nuk.edu.tw Manuscripts should include the author's name in both Chinese and English, institution served, current occupation, address and telephone number.

Article 5

For digital achieves, authors should submit copyright license agreements with manuscripts. If authors fail to do so, manuscripts submitted will not enter into the process of external review.

Article 6

If a manuscript is written by more than one author, please state the order of authorship and attach a written consent of all authors to submit the manuscript.

Article 7

The composition of a manuscript should be the following and arranged in order: the title of the manuscript, author's name, current job title and highest education, contents, abstracts, keywords, main text including footnotes, appendices and references, in Chinese and English respectively (as applicable).

Article 8

Manuscripts submitted should be reviewed anonymously and bi-directionally; contributors will be notified of the opinions and results timely by written forms. Having been accepted, the manuscript will be published. Once a manuscript is withdrawn after the beginning of the review process, *NUK Law Journal* will regard it as a decision of refusal.

Article 9

Manuscripts submitted elsewhere simultaneously, or published elsewhere will be rejected for publication, unless being presented in conference and agreed by *NUK Law Journal*.

Article 10

The author(s) should comply with copyright law and other related regulations. Once a manuscript is published, responsibility for the paper rests upon its author(s). In principle, *NUK Law Journal* provides no payment for contributions; however, 20 off-prints will be supplied to the author(s) free of charge.

Article 11

Manuscripts should be sent to “The editorial board of *NUK Law Journal*”, College of Law, National University of Kaohsiung, No. 700, Kaohsiung University Rd., Nanzih District, Kaohsiung City 81148, Taiwan, R.O.C. Furthermore, please also email to lawyuan@nuk.edu.tw